
Protok6l nr III/06

z III sesji Rady Miasta i Gminy Czerniejewo z 28 grudnia 2006 roku.

Obrady prowadzil Przewodnicz4cy Rady Miasla i Gminy Czerniejewo Tadeusz Szymanek.

Miejsce obrad: sala sesyjna Urzpdu Miasta i Gminy Czerniejewo, ul. Poznariska 8.

l.Otwarcie sesji.

Przewodnicz4cy Rady otwozyl III sesjQ Rady Miasta i Gminy Czemiejewo, o godz. 1411,
przywital Panie i Pan6w Radnych, Pani4 Burmistrz z pracownikami, Soltys6w oraz zaproszonych
goici.

2. Stwierdzenie kworum.

Przewodnicz4cy Rady stwierdzil, Ze na sesji jest obecnych 15 Radnych, wobec czego Rada jest
wladna do podejmowania uchwal. Lista obecnoicl - sta oti zal. nr L

3. Przyjgcie porz4dku obrad.
- Przewodnicz4cy Rady odcz].tal poz4dek obrad stanovi zal. nt2.

Przewodnicz4cy Rady poddal pod glosou,anie porz4dek obrad, kt6ry Rada 15 glosami ,,2a"
przyjela.

4, Przyjecie protok6l6w z obrad poprzednich sesji.

Przewodnicz4cy Rady poinformowal, 2e Paistwo Radni otrzymali protokoly, kt6re w terminie
15 dni zostaly sporzqdzone i do dnia sesji nie wplynEly do nich zadne uwagi

Przewodnicz4cy Rady poprosil o przyjqcie bez odczytywanie protok6lu nr I/06 z I sesji Rady
Miasta i Gminy Czerniejewo z dnia 27 listopada 2006 roku.

Rada 15 glosami ,,2a" protok6l przyjQla.

NastQpnie Przewodnicz4cy Rady poprosil o ptzyjecie bez odczylywanie protok6iu nr 11106 z Il ses.ji
Rady Miasta i Gminy Czerniejewo z dnia 5 grudnia 2006 roku.

Rada 15 glosami ,,2a" protok6l przyjpla.

5. Informacja Przewodnicz4cego Rady o dzialaniach podejmowanych w okresie
migdzysesyjnym,

Pnewodnicz4cy Rady poinformowal, 2e dla polepszenia komfortu pracy, przy uprzejmoici Pani
Burmistrz, Biuro Rady zostalo przeniesione do innego pomieszczenia. Podczas pelnionych
dyzur6w, kt6re s4 w kazdy poniedzialek od 14" do 16", Przewodnicz4cy Rady przyj4l
5 interesant6w.

W przygotowaniu sqplahy pracy Komisji i Rady, kt6re zostan4 przyjQte na styczniowej sesji.

Przewodnicz4cy poinfomowal, 2e uczestniczyl w dw6ch sesjach Rady Powiatu Gnieznienskiego,
Radni uczestniczyli w szkoleniu organizowanym przez Stowaftyszenie Gmin i Powiat6w
Wielkopolski w Poznaniu.

Przewodnicz4cy Rady uczestniczyl w spotkaniach oplatkowych n szkolach. z ^Sohysami
i z samorzqdami. Odbylo siq wsp6lne posiedzenie Komisji Rady, kt6re trwalo od l5'" do 22" -
ib)lo bard,/o mer)roryczne. 
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6. Sprawozdanie z dzialalnosci Burmistrza w okresie migdzysesyjnym, zwlaszcza z wykonania
uchwal Rady i realizacji wnioskdw.

Pani Burmistrz poinformowala, 2e zostal rozstlzygniQty konkurs na stanowisko Skarbnika Gminy,
kt6rym zostala Pani mgr Julita Rybak.

Na czas urlopu macierzyiskiego radcy prawnego Pani Malgorzaty Le3nei zostala zatrudniona Pani
radca Malgozata Ratajczak.

Pani Bumistrz poinfomolvala, ze w ostatnim czasie uczestniczfa w nastQpuj4cych
uoczystosciach i spotkaniach:

6 grudnia w powitaniu Mikolaja, uroczystoii rozpoczgla siq msz4 SwiQt% a nastQpnie spotkanie
przy choince,
- 14 grudnia w sesji Rady Powiatu GnieZnienskiego,
- l9 grudnia w uroczystosciach barb6rkowych w Rozdzielni Gazu w Gnieznie,
- 21 grudnia wsp6lnie z Panem Przewodnicz4cym Rady w spotkaniu oplatkowym z Soltysami
i przedstawicielem Osrodka Doradztwa Rolniczego,
- 2l grudnia w spotkaniu oplatkowym OSP w Czerniejewie,
- 24 grudnia w spotkaniu oplatkowym z ludzmi samotnymi, organizowanyn przez Miejski Osrodek
Pomocy Spolecznej,
- 27 grudnia wydano zarz4dzenie odwoluj4ce poprzedniego ZastQpcQ Burmistrza Pana

Krz ysztofa Hapka i j est potwierdzenie odbi ot:d tego zanqdzenia.

Pani Burmistrz przedstawila sprawozdanie z realizacji uchlvaly Rady podjQtych na I i II sesji Rady
Miasta i Gminy Czemiejewo:

Pierwsza sesja Rady Miasta i Gminy Czemiejewo odbyla siq 27 listopada 2006 roku.

Rada powolala KomisjQ Skutacyjn4 w celu przeprowadzenia tajnego glosowania wyboru
Pzewodnicz4cego i Wiceprzewodnicz4cego Rady.

Rada w glosowaniu tajnym rta Przewodnicz4cego Rady wybrala Pana Radnego Tadeusza
Szymanka, a na Wiceprzewodnicz4c4 PaniA Radn4 KatarzynQ G6rka.

PodjQte uchwaly sq (ealizowane.

Druga sesja Rady Miasta i Gminy Czemiejewo odbyla siq 5 grudnia 2006 roku.

Rada powolala sklady osobowe Komisji Rewizyjnej i Komisji Stalych.

Uchwaly s4 realizowane.

Rada przyjqla zrianE do uchwaly Rady z 28 grudr.ia 2004 roku, w sprawie przystq)i€nia
do sporz4dzenia miejscowego planu zagospodarowaria pzestrzennego teren6w zabudowy
mieszkaniowej, teren6w uslugowych i komunikacyjnych \r Zydowie, dzialka nr ewid. 51 i czgSi
dzialki nr ewid. 5255.

7.12.2006 r. wyslano zawiadomienie do organ6w i instltucji: do Wojewody Wielkopolskiego
i do Energetyki, o podjEciu uchwaly przez RadE.

Na tablicy ogloszei UrzQdu i w prasie lokalnej 9.12.06r. zostalo zamieszczone ogloszenie
o przystqpieniu do sporzqdzenia planu.

Wnioski do planu mo2na sklada6 do 31.12.2006r. do Urzqdu.

Pani Malgorzata Ratajczak radca prawny przedsta\rila swoj4 osobg: w 1992 roku ukonczyla
aplikacjq radcowsk4 w 1993 otrzymala zat.udnienie w Urzqdzie Gminy Czerwonak, pracuje



w UrzQdzie Marszalkowskim Wojew6dztwa Wielkopolskiego, prowadzi r6wniez swoj4 kancelariQ-

Pani mecenas obiecala iak najlepsz4 obstr.rgq prarvn4 Urzgdu i Radnych Rady Miasta i Gminy

Czernielewo.

7. Podjpcie uchwaly w sprawie obniienia Sredniej ceny iyta dla cel6w podatku rolnego

na 2007 rok.

Przewodnicz4cy Rady poinformowal, ze na wsp6lnym posiedzeniu Komisji cena zyta zostata

uslalona na 29 zl.q i/ap' '1a1. c/) s4 inne propozlcje:

Nie bylo uwag.

Wiceprzewodniczqca Rady Katazyna G6rka odcz)'tala uchwalQ n I llll'7106 stanowi zal ft 3

Odbylo siQ glosowanie jawne zraykl4 wiQkszosci4 glos6w

Rada 15 glosami,,2a" uchwaiq przyjqla

S,PodjQcie uchwaty w sprawie okreslenia wysokosci podatku od posiadania ps6w na 2007 rok'

sposobu iego poboru i zwolniei z podatku'

Wobec braku dyskusji Wiceprzewodnicz4ca Rady odczylala uchwalg nr III/8/06 - stanowi zal

Przewodnicz4cy Rady przeprowadzil glosowanie jawne zwyklq wiqkszoSci4 glos6w'

Rada 15 glosami ,,2a" uchwalq przyjqla.

g,Podjgcie uchwaly w sprawie okreSlenia wysokoSci stawek podatku od Srodk6rv

transportowych na 2007 rok.

Przewodnicz4cy Rady przypomnial, 2e Radni zoslelli zapozlTati z rrchwal4 proj ekt uchwaly uzyskal

po;ytywnq opiniq nu'*.pOtny- posiedzeniu Komisji stawki s4 podwyzszone o 50 zlotych

w stosunku do roku Poprzedniego.

Przewodnicz4cy Rady poprosil o przeglosowanie wt]iosku formalnego dotycz4cego

nieodczytywania uchwaly w calodci

Rada 15 glosami ,,2a" wniosek pzyjQia

Wiceprzewodnicz4ca Rady odczytala uchwalq nr III/9/06 stano\ri zal nr 5

Odbylo sig glosowanie jawne zwykl4 wiQkszoSci4 glos6w'

Rada 15 glosami ,,2a" uchwalQ przyjQla'

l0.Podjpcie uchwaly w sprawle okre3lenia wysokosci oplaty targowej na 2007 rok i sposobu

jej poboru.

Przewodnicz4cy Rady przypomnial, 2e Panstwo Radni z uchwal4 zostali zapoznani na posiedzeniu

Komisji.

Wiceprzewodniczqca Rady Katarzyna G6rka odczytala uchwalg nrlIll10106 stanowi zal nr 6

Odbylo siq glosowanie jawne - z*yklq wiQkszo3ci4 glos6w'

Rada 15 glosami ,,za" uchwalQ przeglosowala

11. Podjgcie uchwaly rv sprawie okreslenie wysokosci stalvek podatku od nieruchomo'ci

na 2007 rok i zwotnieri z podatku od nieruchomoSci'

Przewodnicz4cy Rady pzypomnial, ze Paistwo Radni z uchwal4zostali zapoznani na posjedzeniu

Komisji, w pio;"t"ie u"tt*uty naniesiono poprawki Stawka od budynl6w mieszkalnych wynosi

55 groszy.



Wiceprzewodnicz4ca Rady Katarzyna G6rka odczytala uchwalQ nrlllllll06 stanowi zal nr 7

Odbylo siE glosowaniejawne - zwykl4 wiQkszo6ci4 glos6w.

Wobec braku glos6w pzeci\anych i wstrzymuj4cych siq Rada 15 glosami ,,2a" uchwalg przyjqla

12. Podjpcie uchwaly w sprawie programu wsp6lpracy na 2007 rok z organizacjami
pozarz{dowymi i innymi podmiotami.

Przewodnicz4cy Rady poinformowal, 2e Radni zostali zapozrrar'i z programem, do kt6rego nie
wniesiono uwag i poprosil Wiceprzewodnicz4cq o odczytanie uchwaly nr III/12/06 stanowi zal
nr E-

Odbyto siQ glosowaniejawne - z$Tkl4 wiqkszoici4 glos6w.

Rada 15 glosami ..2a" uch\ alq przyjqla.

13, Podjpcie uchwaly w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Pani Danuty Elzbiefy
Grychowskiej Burmistrza Miasta i Gminy Czerniejewo.

Przewodnicz4cy Rady poinformowal, 2e jest pracodawc4Pani Burmistrz i wsp6lnie ustalili kryteria
wynagrodzenia, kt6re zostaly poz)'tywnie zaopiniowane na wsp6lnym posiedzeniu Komisji
20 grudnia 2006 roku. Wynagrodzenie zostalo dostosowane do wynagrodzen og6lnie przyjQtych
w okolicznych gminach. Zmiana polega na tym, i2 poprzednia uchwala dotyczyla wynagrodzenia
burmistza bez podania imienia i nazwiska, obecna uchwala dotyczy Burmistza Pani Danuty
Grychowsk iej .

Wiceprzewodnicz4ca Rady Katarzyna G6rka odczytala uchwalg nr 111113/06 stanowi zal nr 9

Radny J.Owczarczal dodal, 2e wynagrodzenie jest podane w kwotach brutto

Odbylo siQ glosowanie jawne zwykl4 wiqkszoSci4 glos6w

Rada 15 glosami ,,2a" uchwalQ przyjQla

Pani Burmistrz podziQkowala Radzie za wyrazenie woli.

14. Podjpcie uchwaly w sprawie zasad wynagradzania nauczycieli' ustalenia regulaminu
okreslajAcego wysokos6 oraz szczeg6lowe warunki przyznawania nauczycielom dodatk6w
motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki pracy oraz innych skladnik6w wynagrodzcnia'
a takZe wysokosci szczeg6lowych zasad przyznawania i wyplacania dodatku
mieszkaniowego.

Przewodniczqcy Rady poinformowal, 2e Pani Gnzyna Kulpiiska jest nieobecna na ses;i

usprawiedliwiona ze wzglgdu na chorobq, ale zloLyla podpis i jest akceptacja Zwi4zku
Niuczycielstwa Polskiego pod uchwal4 Rada w czqsci przyjqla zaproponowane poprawki, kt6re

Radniotzymali.

Radny Szymkowiak zaproponowal, 2e Die czytat poprawek, gdyz one zostaly na wsp6lnym
posiedzeniu Komisji przyjQte.

Przewodnicz4cy Rady przypomnial, ze tekst jednolity w calosci po poprawkach znajduje siQ tylko

u Przewodniczqcego.

Pani Burmistrz poiuformowala, 2e w ci4gu roku mozna podj46 nowq uchwalQ jesli znajd4 siq Srodki

finansowe na realizacjQ popmwek.

Wiceprzewodnicz4ca Rady G6rka odcz)'tala uchwalQ nr III/ 14/06 stanowi zal nr l0

Odbylo siq glosowanie j awne - zwykl4 wiqkszo3ci4 glos6w v



Rada 1 5 glosami ,,2a" uchwalE przyj qla.

15. Podj?cie uchwaly w sprawie sprzedaiy w drodze bezprzetargowej niezabudowanej
nieruchomoSci, poloZonej w Czerniejewie.

Przewodniczqcy Rady przypomnial, ze Paistwo Radni zostali zapoznani z projektem uchwaly
i zap)'tai, czy ktos chcialby zabra6 glos?

Nie bylo dyskusji.

Wiceprzewodnicz4ca Rady odczytala uchwalqtt 111115106 - stanowi zal nrII

Odbylo si9 glosowaniejawne - zwykl4 wigkszoSci4 glos6w

Rada 15 glosami ,,za" uchwalg przyjqla.

16. Podjpcie uchwaly w sprawie zbycia w formie sprzedaZy nieruchomosci stanowi4cych
mienie gminne.

Przewodnicz4cy Rady zapltal, czy ktos chcialby zabra6 glos?

Nie bylo dyskusji.

Wiceprzewodnicz4ca Rady odczytala uchwalgrdd IIl/16106 - stanowi zal wl2

Przewodniczqcy Rady zazqdzil glosowaniejawne - zwykl4 wiQkszosciQ glos6w.

Wobec braku sprzeciwu i glos6w wstrzymuj4cych siq Rada l5 glosami ,,za" uchwalQ przyjQla.

Przewodnicz4cy Rady oglosil przerwQ, kt6ra trwala od godz. 1501 do godz. 1520.

17. Podjecie uchwaly w sprawie wprowadzenia zmian do budietu gminy na 2006 rok'

Pani Bumistrz poinfornowala, ze vryda zarz4dzenie, kt6rym wprowadzi zmialy do budzetu, gdyz

22 grudnia Pan Wojewoda przyslal 63 000 zl na zasllki suszowe. Miejski Oirodek Pomocy
Spolecznej przygotuje decyzje i te Srodki przekaze zainteresowanym

Radny Zakrzewski za:uwazyl, 2e nie ma wykazu zadaii niewygasaj4cych i zapyla,' czy s4 Srodki
na budowg chodnika w Szcz'4nikach Czemiejewskich?

Pani Burmistrz odpowiedziala, 2e Pani Maria Szuba pelni4ca obowi4zki Skarbnika Gminy
pfteznaczyla te Srodki, kt6re mf|byt przeznaczone na inwestycje na lok nastQpny w nadwyzkQ

budzetowe

Radny Szymkowiak zaproponowal, aby odczytai tylko uchwalQ b ez zalqcznlk6w '

Pzewodriczqcy Rady poddal wniosek formalny pod glosowanie

Rada 15 glosami ,,2a" przeglosowali spos6b odczytania uchwaly

Wiceprzewodnicz4ca Rady odczytala uchwalp nr IlUll106 slanowi zal nrl3

Odbylo siq glosowanie jawne - zwyklq wiqkszo6ci4 glos6w.

Rada 15 glosami ,,2a" uchwalq przyjqla.

18. Podj€cie uchwaly rv sprawie powolania Skarbnika Gminy Czerniejewo'

Pani Burmistz odczytala Radzie referencje Pani skarbnik Julity Rybak i wyrazila przekonaDie,

ze sprosta stawianym wymaganiom.

RadnySzyn'*owiakwyrazilnadziejE,zePaniSkalbnikzapoznaRadqzewszystkimizdarzeniami
r .oku 200g, z pbnnosci4 hnansow4 z zasobem Srodk6w finansowych na koncie' Sluchaj4c

rel'erencji nalezy prosii Wysok4 Radq o dokonanie wyboru.

1



Radny Owczarczal( w imieniu sohys6w poprosil Paniq Skarbnik o szczeg6lny wzgl4d na Solectwa'

gdy2 s4 duze potrzeby hnansowe i rozliczeruowe

Pani Julita Rybak zlozyla obietnicQ, 2e ma ogromny zapal do pracy, lubi zdobywa6 now4 wiedzq,

postara siQ aby irodki wydawane w przyszlym roku budzetowym byly dobrze i m4drze wydawane

Wicepzewodnicz4ca Rady Katarzyna G6rka odczytala uchwalQ m llv18106 - stanolxi zal nr II

Odbylo si9 glosowanie jawne zwykl4 wiQkszoSciQ glos6w.

Rada l5 glosami ..ra-- uch\ ale przyjgla

Przewodnicz4cy w imieniu Rady i rvlasnym zloZyl Pati Skarbnik gratulacje i 2yczyl owocnej

pracy.

19, Podjgcie uchwaly w sprawie czgsciowego pokrycia kosztdw zakupu urz4dzeri

dla Komisariatu Policj i w CTernieiewie'

Przewodniczqcy Rady przypomnial, ze projekt uchwaly byl omawiany na posiedzeniu Komisji

20.12.2006r.

Pan Dariusz Kuszak dzielnicowy poinfomowal, ze jest to urz4dzenie do badania trze2woici

kierowc6u kt6re usprawni dotychczisow4pracQ, gdyz dotychczasowe nie spelnia warunk6w'

Pani Burmistz przypomniala, ze calkowity koszt urz4dzenia wynosi 7 52021' 5 02021'

dofinansowala Gmina Lubowo, 2.500 zl. Gmina Czemiejewo

Wiceprzewodnicz4ca Rady odczytala uchwarQ \r 111119106 - slanowi zal nr I5

Odbylo siq glosowanie ja*'ne zwykl4 wiQkszoSci4 glos6w'

Rada 15 glosami ,,za" uchwalq przeglosowana

20. Interpelacje, zapytania Radnych i Soltys6w.

Radny Zalozewski zapytal o stan pozyskiwanych 3rodk6w unijny-ch oraz czy sq zlozone nowe

aplikacje? Radny poprosil o poinformowanie o terminach wybor6w Soltysdw'

Pani Burmistrz odpow iedziala, ze w \JrzQdzie zatrudniony jest Pan Marcin LeSny, kt6ry zajmuj e siq

pozyskiwaniem Srodk6w i zostal zlozony wniosek na kanalizacjq w Czemiejewie Grupa ekspert6w
'dyspono*ala 

bardto malymi Srodkami. Naszej gminie zabraklo 5 punkt6w,. gdyz wyst4pily btedy

* obli"r"niu"h. Nalezy ponowi6 wniosek Ni lata 200'7 2013 bqdzie kolejne rozdanie i nab6r

bQdzie mozliwy dopiero w Il p6lroczu 2007 roku

W sprawie wybor6w Soltys6w zostalo wydane zatzqdzenre z podanymi zebraniami

i l'r-ionog.amem. Ogloszenia o wyborach uk,rz4 siQ na tablicach ogloszei u Soltys6w Statut

Solectwa m6wi, 2e wybory mog4 siQ odby6 po miesiQcu od wydania zafl4dzenia'

Radna M.Waluszyiska zapylara, gdzie bqdzie mozna wywozi6 imieci skoro $ysypisko b€dzie

zamknigte 3 1.12.2006r.?

Pani Burmistz odpowiedziala, ze jest decyzja na zamkniQcie wyslpiska z dniem 31 12 2006r'

Prowadzone sq ro;owy w sprawie wywozu nieczystosci stalych m in z lirm4 Urbis' kt6ra ma

podpisan4 koncesjq nu iO lut u lieczysto3ci bQd4 odwozone do Lllkowa PUK Wrze6nia bgdzie

*orlt ni""ryttoS"i do Barda, Pan Piotr Chmura do wczoraj nie mial podpisane1 umowy na

skladowisko. JeSli umowy nie podpisze to ktog inny bQdzie musial przejAi te obowiQzki Do konca

stycznia nie wzrosnq ceny zawyw6z\"/ zwi4zku z oddaleniem siQ skladowisk

pan sohys Marian Kozlowski poinformowal, ze na dfodze z Golanca do Pawlowa przy posesjl

Pana Nowaka Jest zarwany, przez samoch6d ciQzarowy, przepnst przEz drogq i pobocze'

Wytwozyla siQ p6lmetrowa dziura i kawal jezdni siq zarwal Sprawajest pilna'



Wiceprzewodniczqca Rady Katarzyna G6rka odczytala uchwalQ m Illllll}6 stano li zal nr 7

Odbylo siQ glosowanie jawne zwykl4 wiQkszoSciQ glos6w.

Wobec braku g1os6w przeciwnych i wstzymuj4cych siq Rada 15 glosami ,,2a" uchwalg przyjqla

12. Podjpcie uchwaly w sprawie programu wsp6lpracy na 2007 rok z organizacjami
pozarz4dou ymi i inn) mi Podmiolami.

Przewodnicz4cy Rady poinformowal, 2e Radni zostali zapozJfiil z prog€mem' do kt6rego nie

wniesiono uwag i poprosil WiceprzewodniczQc4 o odczytanie uchwaly nr lIU12l06 - stanowi zal

nr 8.

Odbylo siq glosowaniejawne - zwykl4 wiQkszoici4 glosow.

Rada l5 glosami ..za uch\\alg przyjqla

13. Podjtcie uchwaly w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Pani Danuty Elzbiety

Grychowskiej Burmistrza Miasta i Gminy Czerniejewo'

Przewodnicz4cy Rady poinformowal, 2e jest pracodawc4 Pani Burmistrz i wsp6lnie ustalili kr)'te a

*ynug.odr"niu, kt6;e zostaly pozytywnie zaopiniowane na wsp6lnym posiedzeniu Komisji

zti griOniu 2006 roku. Wynagrodzenie zostalo dostosowane do wynagrodzetl og6lnie przyjQtych

w olkolicznych gminach. Zmia:ra polega na tym, iz poprzednia uchwala dotyczyla wynagrodzenia

burmistrza bez podania imienia i nazwiska, obecna uchwala dotyczy Burmistrza Pani Danuty

Grychowskiej.

Wiceprzewodnicz4ca Rady Katarzyna G6rka odcz]'tala uchwalQ Iu IIll13106 - st'tnowi zal nr 9'

Radny J.Owczarczak dodal, ze wynagrodzenie jest podane w kwotach brutto-

Odbylo siq glosowanie jarvne - zuykl4 wigkszo6ci4 glos6w

Rada 15 glosami,,za" uchwalQ przyjQla

Pani Burmistrz podzigkowala Radzie za wyra2enie woli

14. Podjgcie uchwaly w sprawie zasad wynagradzania nauczycieli, ustalenia regulaminu

okreslal4cego wysokoSd oraz szczeg6lowe warunki przyznawania nauczycielom dodatk6w

motywacyjnego' funkcyjnego i za warunki pracy oraz innych skladnik6w wynagrodzenia'

a iak2e" 
- 
wylokoSci szczeg6lowych zasad przyznawania i wyplacania dodatku

mieszkaniowego.

Przewodnicz4cy Rady poinformowal, ze Pani Gra2yna Kulpifska jest nieobecna na sesji

usprawiedliwiona ze'wzglqdu na chorobq, ale zlozyla podpis i jest akceptacja Zwi@ku

Niuczycielstwa Polskiego-pod uchwal4 Rada w czq6ci przyjqla zaproponowane poprawki' kt6re

Radni otrzymali.

Radny Szymkowiak zaproponowal, ze nie cztlae poprawek, gdyz one zostaly na wsp6lnym

posiedzeniu Komisji PrzyjQte.

Przewodnicz4cy Rady pzypomnial, ze tekst jednolity w caloici po poprawkach znajduje siQ tylko

u Przewodniczqcego.

Pani Burmistrz poinfomowala, ze w ciqgu roku mozna podj4i now4 uchwalQ jeSIi znajdq siq Srodki

finansowe na realizacjQ poPmwek.

Wiceprzewodnicz4ca Rady G6rka odcz)'tala uchwatq nr III/14/06 - sta owi zal nr 10.

Odbylo sip glosowanie jawne zwykl4 wiQkszoSci4 glos6w



Rada 15 glosami ,,2a" uchwalQ przy1Qta

15, Podjpcie uchwaly w sprawie sprzedaiy w drodze bezprzetargowej niezabudowanej
nieruchomoSci, polo2onej w Czerniejewie.

Przewodnicz4cy Rady przypomnial, ze Paistwo Radni zostali zapoznanil z projektem uchwaly

i zap).tal, czy ktos chcialby zabra6 glos?

Nie bylo dyskusji.

Wiceprzewodnicz4ca Rady odczytala uchwalQ fi 111115106 - stanowi zal nr I I

Odbylo siq glosowaniejawne - zwyklq wiQkszoSci4 glos6w.

Rada 15 glosami ,,2a" uchwalS przyjqla

16. Podjtcie uchwaly w sprawie zbycia w formie sprzedaiy nieruchomoSci stanowi4cych

mienie gminne.

Przewodnicz4cy Rady zap)'tal, czy kto6 chcialby zabrad glos?

Nie bylo dyskusji.

Wiceprzewodnicz4ca Rady odcz)'lala uchwalE nt 111116106 stanowi zal nr I 2

Przewodnicz4cy Rady zarz4dzil glosowanie j awne - zwykl4 wiEkszo6ciq glos6w

Wobec braku sprzeci$u i glos6w wstrzymujqcych siq Rada 15 glosami ',2a" uchwalq przyjqla'

Przewodnicz4cy Rady oglosil przerwg, kt6m trwala od godz l50r do godz 1520'

17, Podjgcie uchrvaly w sprawie wprowadzenia zmian do budZetu gminy na 2006 rok'

Pani Burmistrz poinfomowala,2e wyda zajz4dzenie, kt6rym wprowadzi zmiany do budzetu' gdyz

22 grudnia Pari Wojewoda pzyslal 63 000 zl tn zasilkl suszowe Miejski Osrodek Pomocy

Spolecznej przygotuje decyzje i te Srodki przekaze zainteresowanym'

Radny Zakzewski zalwdzyl,2e nie ma wykazu zadan niewygasaj4cych i zap)'tal' czy sq Slodki

na budowQ chodnika w Szcz)'tnikach Czemiejewskich?

Pani Burmistz odpowiedziala, 2e Pani Maria Szuba pehri4ca obowi4zki Skarbnika Gminy

przeznaczyla le 6rodki, kt6re maiqbyt pflezrldczone na inwestycje na rok nastqpny w nadwyzkQ

budzetow4.

Radny Szymkowiak zaproponowal, aby odczytad tylko uchwalQ bez zdl4cznik6w

Przewodnicz4cy Rady poddal wniosek formalny pod glosowanie'

Rada 15 glosami ,,2a" przeglosowali spos6b odczytania uchwaly'

Wiceprzewodnicz4ca Rady odczyala uchw alp r III/17106 stanowi zal nrl3

Odbylo siq glosowaniejawne - zwykl4 wiQkszosciA glos6w'

Rada 15 glosami ,,2a" uchwalQ przyjQla.

18. Podjpcie uchwa$ w sprawie powolania Skarbnika Gminy Czerniejewo'

Pani Burn,istrz odczytala Radzie referencje Pani Skarbnik Julity Rybak i wyrazila przekonanie'

2e sprosta stawianym wYmaganiom

Radny Szymkowiak wyrazll nadzieig' 2e Pani Skarbnik zapozna RadE ze wszystkimi zdarzeniami

r .oiu ZOO6, t plynno{ci4 finansow4 z zasobem (rodk6w finansowych na koncie Sluchajqc

referencji nalezy prosid Wysok4RadQ o dokonanie wyboru'



Radny Owczarczak w imieniu soltys6w poprosil Pani4 Skarbnik o szczeg6lny wzglqd na Solectwa'

gd)i sq du7e polrTeby l inansowe i rozl iczeniowe

Pani Julita Rybak zlozyla obietnicQ, ze ma ogromny zapal do pracy, lubi zdob)'wa6 now4 wiedzQ'

postara sia aby Srodki wydawane w przyszlym roku budzetowym byly dobrze i m4drze wydawane

Wiceprzewodniczqca Rady Katarzyna G6rka odczytala uchwalQ nt111118106 stanowi zal nr 14

Odbylo siQ glosowanie jawne zwykl4 wiSkszoSci4 glos6w'

Rada 15 glosami ,,za" uchwaiQ przyjQla

Przewodnicz4cy w imieniu Rady i wlasnym zlozyl Parli Skarbnik gratulacje i zyczyl owocnej

placy.

19. Podjpcie uchwaly w sprawie czeiciowego pokrycia koszt6w zakupu urzqdzei

dla Komisariatu Policj i  w Czerniejen ie.

Przewodnicz4cy Rady przypomnial,2e projekt uchwaly byl omawialry na posiedzeniu Komisji

20.12.2006r .

Pan Dariusz Kuszak dzielnicowy poinformowal, ze jest to urz4dzenie do badania trzeiwosci

kierowc6w, kt6re usprawni dotychczisow4pracQ, gdyz dotychczasowe nie spelnia warunk6w'

Pani Burmistrz przlpomniala, ze calkowity koszt urz4dzenia wyr,osi 152021' 5'02021'

dofinansowala Gmina ]-ubowo, 2.500 zl. Gmina Czemiejewo'

Wiceprzewodniczqca Rady odczltala uchwalg nr lll/19/06 standri zal nr l5

Odbylo siQ glosowanie jawne zwykl4 wiQkszoSciq glosow'

Rada 15 glosami ,,2a" uchwalQ przeglosowana

20. Interpelacje, zapytania Radnych i Soltys6w'

Radny Zakzewski zapltal o stan pozyskiwanych 6rodk6w unijny^ch oraz czy s4 zlozone nowe

aplikacje? Radny poprosil o poinformowanie o terminach wybor6w Sohysdw'

pani Burmistrz odpow iedziala, 2e w IJEQdzi€ zatrudnionyjest Pan Marcin Lejny, kt6ry zajmuje siQ

oozyskiwaniem Srodk6w i zostal zlozony \tniosek na kanalizacjq w Czerniejewie. Grupa ekspertow

itti"t"*"i" U-ar" malymi srodkami.'Naszej gminie zabraklo-5-punkt6w'. gdvz wyst4pilv blgdy

r.ri Jtri"r".i""tr Nalezy ponowii wniosek. Ni lata 200'1 - 2013 bqdzie kolejne rozdanie i nab6r

bgdzie mo2liwy dopiero w II p6lroczu 2007 roku

W sprawie wybor6w Sottys6w zostalo wydane zatzqdzelie z podanymi zebraniami

i fr-io.rog.u-"L. Ogloszenia o wyborach ukaz4 siQ na tablicach ogloszei u Sohys6w Statut

Solectwa mow, Ze wyoory mog4 srq odby6 po miesi4cu od wydania zatz dzenia

Radna M.Waluszyiska zaptlala, gdzie bqdzie mozna wywozii Smieci skoro wysypisko bgdzie

zamkniAte 3 1.12.2006r.?

Pani Burmistrz odpowiedziala, 2e jest decyzja na zamkniqcie wlsypiska ̂ z 
dniem 31 122006r'

Prowadzone s4 rozmowy w sprawie wy\lozu nieczystoici stalych min z firm4 Urbis' kt6ra ma

oodoisana koncesie nu i0 lut u nieczysLoici bQdq od\ o7one do Lulkoua PUK Wrzesnia bqdTie
'rorl. 

,i".ry.toSii do Barda. pan Piotr Chmura do wczoraj nie mial podpisanej umowy na

skladowisko. Je6li umowy nie podpisze to ktos inny bQdzie musial przej4i te obowi4zki Do koirca

stycznia nie wzrosn4ceny za wyw6z w zwi4zku z oddaleniem siQ skladowisk'

pan soltys Marian Kozlowski poinformowal, 2e fta drodze z Gofihca do Pawloraa przy posesji

pana Nowaka Jest zarwany! przez samoch6d ciQzarowy, przeptusl pftez drogg i pobocze'

Wytwozyla sie;6hetrowa dziura i kawal jezdni siq zarwal Sprawajest pilna'



Mieszkancy Drosza o wyst4pienie do Powiatowego Zarz4du Dr6g o zalozenie hblicy informacyjnej

prry at"ar! I xqpira do Z-ydowa za Nidomiem jak dojechai do-Gqbarzewa Na skrzyzowaniu Jest

informacj a jak dojecha6 do Kosmowa, a nie ma skierowania na Gqbarzewo'

Pan Sohys Ryszard Boiriski zapytal jakie sq realia budowy tlodnika w Szczytnikach-cr--":"i'.n"fr, 
na jalcim etapie jesi jego budowa,- Bdyit rcZne informacie docieraj4

do mieizkaric6w? Np. ze materialy s4 zgromadzone u producenla' ze .zostal 
ogloszony pzetarg

Jakie koki w najblizszym czasie bqdqpodjQte' zeby to zadanie bylo zteahzowane2

pani Burmistrz odpowiedziala, ze pomiQdzy urzqdem a Generaln4_ Dyrekcj4 Dr6g Krajowych

ro.ofo ru*un" porozumienie z tt6rego wynika' iz Urz4d mial opracowa6 dokumentacl4

na chodnik, poniesc koszty z tego 
"t)4uhr, 

uzyskac pozwolenie na budowp' i ponosi6

"Op".iJria"iSe ,u *ykona,,i". Materialy na bLtdowq chodnika miala dostarczyi GDDK' kt6ry

i..i ,nao-udrorry w poznaniu. Trwa oczekiwanie na wykonanie prac, a wltw6rca materia]6w

;;;";"; i;f l ;;; ' .r ia 2007r. Jeil i  Urzqd uvwiaZe sie z terminu wvkonania prac Io \ )rwdrca

^i""ri"i"" 
'  

a"" rir l l  je na sw6j lo.ri. w p.'unyr czasie marerial b1l zgromadzony. ale

,-" *rg4au nu ni"pt"yst4pienie do budowl to material przekazano innemu beneficjentowi 12ma1a

2006 roku zostalo zawarte porozumrenie iotycz4ce budowy chodnika przy drodze kajowej nr 15,

;;il;d k;;;; in*estycji wvnosi 361.0b0, koszt robociznv 228000 zl Bunnistrz (Pan

it<utpiiirtD ni" ogtosil przetargu, bo bylo w budzecie zagwarantowane, 104400zl Dyrekcja dr6g

ni" Ootonatu tutufo ma-terialdw odwoinieniowych Do porozumienia byl zawarty aneks' w mysl

tiOrego C-itlu -iitu przeprowadzii przetarg na zakup piefabrykatow odwodnieniowych Zadanie

,osuio rl,ykooun", a materialy s4 tgromad-zone u Piala Lewandowskiego Na dzief dzisieiszy

w budzecie gminy nie ma potzebnych srodk6w Zar6wno Solectwo, jak i Radni musimy zabiegai'

abr w oroieicie budzeru z;bezpieczyc brakuj4ce srodki. Po pobie2nej cnalizie projeklu budzetu nie

; l ' , i l  :;;; jk;i l ; i  t*o'y ,uu"tpi."tonej na budowq.chodnika' Na sesii Radv poprzedniej

t"J"r"ji i"i"t-" torekty na zo.0b0 zl na doprowadzenie wody do mieszkarica Szczvtnik Pana

;;l;;i: P^" Burmistrz J.Kulpifski zapervnial. ze kw-ola. j:st w)starczaj4ca i jeszcze mozna

doorouadzic $ode do innei mielscouo3ci. Na dzieri d,, isiejszy. aby doprouadzii uodq trleba

' ;;;;;t;";"k'p;a i"'".i r."i.l"'"v-i, kt6ry kosztuje 10 000 zl ' juz wvdano ok 6 000 z1'

;;;"i;d na *ykonanie prry"irku. w budzecie nie ma zabezpieczonych srodk6w i brakuje

ok.ls!00 zi zeby doprowadzi6 wodg.

Pan Soltys R.Boinski potwierdzil otrzymanie pisma w sprawie ptzylqcza do Pana Hologi

i gotowo(6 wykonania pmc w styczniu 2007r'

Pani Bumistrz dodala, 2e musz4byi warunki pogodowe i musz4byi Srodki na wykonanie zadania'

i.r;;;;ilFi;,'ze uvtv zapewnienia ze stionv Burmistrza' iz 20 000 wvstarczv' a jrodki nie

sq zabezpieczone.

Pan Soltys R.Boinski przlpomnial, ze sprawa przyl4cza toczy si€ od poczqtku popzedniej kadencli

i;;;;; ^ l^; "" '.ot io'o ni". Nastipnie ia"'soltvs wvrazil .obauv 
co do budowv chodnika

JSzczvtnikach. Bus, kt6ry dowozi diieci nie spelnia wszystkich warunk6w, sq ieszcze dziecr

uczEszczaj4ce do szkoly do Gniezna i mieszkancy

Pani Burmistrz pr4?omnlal, ze w popEedniej kadencji Radzie zalezalo,na pobudowaniu chodnika'

"f"-p"rv* lv.f,jtf.i .ie byly resp&towane ptzez Pana Burmistrza' kt6ry. byl Swiadomy koszt6w

inwistvcii. Pracowticy firrqau ikaaa[ projekty do budzetu na 2007 rok i byi moze potrzebna

k*orajeir gdzies ukrlta bez podania nazwl zadania

Radny Szymkowiak przypomnial' Ze w poprzedniej kadencji Rada.wielokrotnie poruszala temat

U"Joray "ftoaniUka i ,abezpieczenia SrodtOw finansowych' Pan Burmistrz zapewnial zabezpteczone

6rodki na pokrYcie zadania

{



Radny Nowicki przypomnial, ze chodnik powinien byi dawno skoiczony i nie powinno siq Jtrz
o tymm6wi6. Swoifsamochodem prywatnie jeZdzil i dowiadywal siq w sprawie chodnika'

Pani Burmist|z dodara, 2e ltsjt.g na ni4 splywaj4 zobowi4zania' ale pewnymi wyjasnieniami musi

sig odci46, gdyZ niczego nie obiecl'wala

Radny Zakzewski podsr:mowal, ze Rada polecenie wydala, a Bumistrz go nie wykonal Radny

zapytal, czy w projekcie budzetr: s4 zaplanowane inwestycje ?

Pani Bumistrz odpowiedziala, ze nie ma, chyba, ze squkryte w og6lnych pozycjach

Przewodniczqcy Rady zaproponowal, aby Pani Burmistrz z Paniq Skarbnik * najbli2szym czasie

zapoznaly siQ z projektem budzetu.

Pani Sottys tr-ucja Nowak wnioskowala o wyr6wnanie dr6g na osiedlu przy lesie w Zydowte'

Wjazd pny stacji paliw i droga s4 w bardzo zlym stanie, je6li bylaby mozliwo56 to nalezy droge

ra,yrOwnae'rOwniait+ Pani Sohys z^pyrata, czy jest mozliwosi naprawy drogi (trylinki) na ulicy

Kochanowskiego.

Parri Burmistrz powie dziala,2e lJrz4d zajmie siQ tym problemem' ale nie ma 6rodk6w finansowych'

Soltys Ryszard Boinski poprosil o wyslanie pism w sprawie chodnika do mieszkanc6w Szcz)4nik'

Pani Burmistrz obiecala wyslai pismo i przekazala kilka informacji:

- .iest w opracowaniu nowy Regulamin Organizacyjny UrzEdu, zniknq *ydzialy' pozostanq

referaty i samodzielne stanowiska,

- z chwil4 objEcia Urzqdu Pani Bulmistlz wyst4pila o podanie konta bankowego' rachunk6w

do zaplaty, kredyt6w i pozyczek oraz wykazu umorzen,

- 20 grudnia *plynqlo pismo z Regionalnej lzby Obrachunkowej w Poznaniu dot)cz4ce opinii

o piojekcie b;dz"t";u 2007 rok. RIO pozltywnie wyraza siQ-o bud2ecie' jednak przekazuje

szereg zaleceri do urykonania, czym zajmie sip referat ksiQgowo5ci-

- w zwi4zku z rozmaitymi w4tpliwosciami 6 grudnia Pani Burmistrz wyst4pila do RIO z prosb4

o przeprowadzenie iontroli- finansowej zi ostatnie 2-lata.Rlo odm6wila' gdyz zgodnie

, hurn-nogr*"^ kontrola byla w 2003 t za 2004r' odpowiedziano, 2e w I kwartale 2007r'

bgdzie przeprowadzona kontola wyrywkowa

- niepokoi stan Srodk6w finansowych na 2007 rok, naplywajq rachunki za roboty do kt6rych nie

ma um6w, jest aneks na 40.000 zl z terminem platno3ci 31 01 07r'naconierna slodk6w Pani

Burmistrz uryst4pila do RIO z pismem o przekoczeniu dyscypliny finans6w publicznych'

Radny Szymkowiak zapytal: skoro w dzisiejszej uchwale przesuniQto Srodki na wyplatq odprawy

aiu p'unu Sur.irt ru, to skoro jest tak trudna s)4uacja finansowa, czy nie mozna podj46 uchwaiy

o czasowym wstzymaniu wyplaty?

Pani Burmistrz odpowiedziala, i.e nalezne wyplaty Panu Burmistrzowi trzeba uregulowai'

bo w my6l opinii prawnej, odda nas do s4du.

Radny Zakrzewski zapylal, czy w sqdzie wszystkie sprawy, kt6re byly toczone przeclwko

Burmistrzowi zostaly zakoirczone?

Pani Burmistrz odpowiedziala, ze zostaly umorzone'

Radny Zakrzewski zapltal o sprawy z byl4 Pani4 Seketarz?

Pani Burmistrz rldainila. 7e Pani Malgorza(a LeSna jest na.urlopie macierzynslim' a pyanie

dotyczl sprau personalnl ch dlatego Pan Radn) otrzyma odpowledT na plsmle

Przewodlticz4cy Rady zapytal o kosze do segregowania odpad6w?



Pani Burmistz odpowiedziala, ze Wielkopolska Korporacja OrganizaQr Odzysku i Recyklingu

w Starym MieScie dostarczyla na teren gminy 84 pojemniki do selektywnej zbi6rki odpad6w

na plasiik, makulatu.q oraz szklo. Trzy pojemniki znajduj4 sig w Areszcie Siedczym WlaSciciela

firmy spotkalo nieszciqscie i po to by odzyska6 maj4tek wyst4pil z pismem o wykup pojemnik6w

na oLeilon4 kwotE: na szklo i makulaturQ - 540 zl, na plastik - 800 zl Po rozmowach zmienil

centy na 48d i 750 zl. Starostwo nie chce nam pom6c z zdobyciu pojemnik6w Zwr6cilismy siq

do korporacji z pismem o przedstawienie umo!'rY na odbieranie odpad6w, dokument6w
potwierdzaj4cych wlasnosd koszy i podanie iloSci koszy. Zadna z okolicznych gmin nie ma Sladu

u-o*y "u*urt"1 z Korporacj4 Te kosze sq stare i cena jest wyg6rowana' aby wykupi6 pojemniki

musimy miei qi.ooo it., natomiast nowe pojernniki s4 w cenie 800 zl Skoro spoleczenstwo jest

nauczone do segregacji odpad6w, to w ostatecznosci lalezy zdk\tp16 ograniczon4 ilo56 nowych,

estetycznych koszy.

Pan Ksysztof Kaleta Radny Sejmiku Wojew6dzkiego wypowiedzial siq w sprawie skrzyzowania

w Szcz)4nikach Czemiejewskich, kt6rego organizacja poprawy bezpieczeistwa lezy w gestii

Urzgdu marszalkowskiego. Departament Kultury w UrzQdzie Marszalkowskim chce dofinansowai

bilety do teatr6w marsz;lkowskich: Teatr Nowego i Wielkiego w Poznaniu oraz Teah w Gnieznie'

a takze doplatQ do tansportu. Jesli sarnorzE) ptzezttaczy kwotQ do biletu to Urz4d Marszalkowski

doplaci do transpodu. iartycypacja w kosztach moze byd nast€pujQca: Il3 Urj,&' 113 dziecko,

l/j Departament Kultuy Urzqdu Marszalkowskiego oraz doplata do transportu

Radny Nowicki zanw^zyl polzebQ zalozenia lamp na lJzyzowce w Szczytnikach i postawienie

czamego punktu.

Pani Burmistrz obiecala siQ tym zaj46 po Nowym Roku.

Pan Radny K.Kaleta zasugerowal przebudowq skrzy2owania Poinformowal' ze jest

Wiceprzewodnicz4cym fomisji Infrastruktury, Komisji Kultury Flzycntej i Turystyki oraz

w Komisji Ochrony Srodowiska.

Radny Nowicki poprosil o zwr6cenie siq do Pana W6jta Niechanowa w sprawie skrzyzowania

w Szcz)'1nikach.

Pan Henryk Walig6rski powiedzial, ze ma uwagQ do Policji, kt6rej nie wida6 na ulicach' je2d24

tylko samochodem. Wszqdzie widai ich brak. Moze Pani Bumistrz tQ sprawQ poruszy?

Radny Owczarczak zap)'tal Pana Radnego K KaletQ' czy jeili zlo2y siq wniosek o dofinansowanie

na 2007 rok na budowq chodnika, bEdzie to uwzglgdnione?

Pan Radny K.Kaleta odpowiedzial, 2e jeSli chodnik jest przy drodze krajowej to trzeba zglosii

konkretne poprawki.

Radny Owczarczak poprosil Pani4Burmistrz o poprowadzenie tej sprawy

Pan Adam Kachniarz pfledstawiciel gminy do Rady Powiatowej Wielkopolskiej Izby Rolnicze.l

poinformowal, ze 4 lutego 2007 roku odbqd4 siq w calym kaju wybory do Izb Rolniczych'

2 t"renu G-iny *ybieranych bqdzie 2 rolnik6w. W poprzednich wyborach bralo udzial tylko

2% uprawnionych do glosowania i Pan Kachniarz zachqcil do wzigcia udzialu w wyboraclt'

Przewodnicz4cy Rady poinformowal, ze w najbli2szym czasie zostan4 ogloszone dyzury Radnych'

Pzewodniczacy Rady w imieniu Radnych i wlasnym z okazji zblizaj4cego siE Nowego 2007 Roku

ztozyl 2y czenia noworoczne.

21. Odpowiedzi na zapytania'

22, Wolne glosy, wnioski i informacje'

Punkty 21 i 22 zostaly zrealizowane w punkcie 20 porz4dku obrad' l



23, ZakoiczeDie sesji.

Przewodnicz4cy Rady zamkn4l III sesjq Rady Masta i Gminy Czemiejewo o godz 16" dziekujqc

Wszystkim za przybycie.

Zakoftczono protok6l z obrad, kt6ry zawiera 10 stron i 15 zal4cznik6w Ptotok6lowala Renala

Simiiska - inspektor ds. obstugi Rady.

Szczeg'lowy zapis audio z sesii iest dostQpny na stronie wM . czerni-e1ewo ' con� 'pl'

llszystkie zalqcznibi dostQpne sq'w Biutze Rady.

l 0


